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Orientální filozofie mluví o karmě, Západ používá výrazy

jako akce a reakce, příčina a následek. Odporný

teroristický zločin, který může ohrozit prosperitu celého

evropského kontinentu, bude mít nutně následky i pro jeho

pachatele
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Na leteckém snímku únik plynu z plynovodu Nord Stream 2

Následující rádiová komunikace se údajně kdysi opravdu odehrála,

kdesi ve vodách světových moří. Nebylo ještě GPS, byla tma, špatné

počasí, špatná viditelnost. Posádka velké válečné lodi uviděla před

sebou světlo, a proto vyslala zprávu:

„Jste v kolizním kurzu. Změňte kurz o 20 stupňů doleva.“

Za chvíli přišla odpověď: „Vy změňte kurz o 20 stupňů vpravo.“

Kapitán křižníku nástojil: „Opakuji, změňte kurz o 20 stupňů

doleva.“

Odpověď byla stejná jako předtím: „Vy změňte kurz o 20 stupňů

vpravo.“

Kapitán křižníku se rozzlobil: „Ihned změňte kurz o 20 stupňů

doleva, neboť budete čelit následkům.“

Odpověď byla stále stejná: „To vy musíte změnit kurz o 20 stupňů

vpravo.“

https://www.hlavnespravy.sk/wp-content/uploads/2022/10/239.jpg
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Rozzuřený kapitán křižníku začal vřískat do vysílačky: „Zde je

kapitán těžkého křižníku válečného námořnictva Spojených států s

výtlakem deset tisíc tun! Ať jste kdokoli, pokud okamžitě nezměníte

kurz o 20 stupňů doprava, tak uvidíte, co jste ještě neviděli!“

Druhá strana odpověděla: „To vy uvidíte, co jste ještě neviděli, pokud

okamžitě nezměníte kurz. Tady je maják.“

Situace ve světě se tak trochu podobá této staré námořnické historce.

USA ani za nic na světě nechtějí pustit Ukrajinu ze svých

geopolitických zubů, ať by Evropa byť zhynula a celý svět by

zachvátily plameny. Rusko však nemá kam ustoupit, Putin to řekl

jasně: „K čemu bude svět, pokud v něm nebude Rusko?“ A tak se zdá,

že pokud se nestane zázrak, imperiální nadřazenost a pýcha Říše

jednoho dne nevyhnutelně musí dospět k fatálnímu střetu s útesem,

kterým je tvrdá hranice ruského světa.

Odveta za referendá?

Američané jsou hráči pokeru, budou se snažit mít kamenný výraz

tváře až do poslední chvíle. Když ovšem hra dospěje k vyvrcholení, i

oni budou muset vyložit na stůl i tu poslední kartu. Můžeme jen

hádat, jestli to bude žolík, eso, nebo jen kulová sedmička. Naštěstí

tak daleko ještě nejsme, jenže to, co teď Rusko dalo na hrací stůl, u

kolemstojících zvedá obočí, protože to může naznačovat, že konec

hry už není až tak daleko.

Mobilizace (zatím) dvojnásobného počtu bojovníků, než dnes je na

bojišti, a zejména připojení velké části Novoruska k Rusku, to byly

velmi vážné kroky k eskalaci konfliktu. Soupeř, pokud nechce přiznat

slabost, bude muset učinit podobně tvrdé odvetné kroky.

Co to bude? Jeden z takových kroků se možná odehrál právě v době,

kdy v oblastech Novoruska probíhala referenda. Několika

mohutnými explozemi kdosi přerušil dvě životodárná potrubí, která

dávala Evropě a Německu šanci na ekonomickou prosperitu. Nikdo
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oficiálně neví, kdo to udělal, kdo se uchýlil k takovému cynickému

teroristickému činu, ale kdo umí počítat alespoň do tří, snadno si

spočítá, odkud s největší pravděpodobností fouká vítr.

Mňouká to, chytá to myši… co je to?

Samozřejmě, Západ hned ten den, kdy se to stalo, začal křičet, že to

udělal Putin. Tucker Carlson na Fox News to okomentoval takto:

„Kdybyste byli Putin, museli byste být sebevražedný blbec, abyste

vyhodili do vzduchu vlastní energovody. Plynovody jsou hlavním

zdrojem vaší moci, vašeho bohatství a hlavně vaší páky na ostatní

země. Evropa nyní, s blížící se zimou, potřebuje vaši energii. Pokud

tuto energii nedokážete dodat, pak země jako Německo nemají důvod

věnovat pozornost tomu, co chcete. Jste uprostřed války, potřebujete

všechny páky. Za těchto okolností tedy v žádném případě nevyhodíte

Nord Stream 1 nebo 2 do povětří. Teď určitě ne.“

Publicista Eduard Chmelár byl ještě sarkastičtější: „Neboť to dává

přece logiku, že Rusko, kterému stačí zavřít kohoutky, si zničí potrubí

za 200 miliard, které mohlo po válce využívat pro svůj byznys! Kdo

vám vymýšlí tyto hlouposti, soudruzi ze CIA?“ A přidává velmi

trefnou podobnost s jinou bezočivou absurditou, kterou se nám kdosi

snaží drze podsouvat: „Záměrné zničení vlastní ,zlaté slepice' ze

strany Ruska mi přijde asi tak logické jako ruské ostřelování atom v

Záporoží, kterou mají v rukou. Ale našinec uvěří asi každému

nesmyslu. Nebo že by ne? Dokdy se necháme takto ohlupovat?“

A napokon sem dajme ešte vtipný začiatok komentára Jaroslava

Štefeca na portáli Novarepublika.cz: „Tak teď už jen čekám

informaci, že se v místech výbuchy přerušených plynovodů nalezly na

mořském dně provlhlé, mírně výbuchy očouzené, ale jinak docela

zachovalé pasy universálních ruských agentů Čepigy a Miškina…“

A proto to zkraťme a předpokládejme, že to chlupaté čudo, které

přede, mňouká a chytá myši, bude asi kočka. A zkusme se zamyslet

nad tím, co se může dít poté, co Američané udělali (nebo

pravděpodobněji, dali zrealizovat svým vazalem, pro zjednodušení
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mluvme o Američanech) takový šokující zločin, který by nepochybně

byl vnímán jako casus belli pro rozpoutání války, kdyby ho neměla na

svědomí nejmocnější země světa - v takovém případě se oběti raději

tváří, že si hozenou rukavici vůbec nevšimli, a že se ničeho nestalo.

Oko za oko?

Mezi těmi dvěma událostmi – referendami a výbuchem – lze vidět

nejen časovou, ale i příčinnou souvislost. Logika tohoto kroku je

jasná, je to cosi jako dialog: „Vzali jste si Novorusko? Tak my vás

definitivně odřízneme od Německa, Německo je pouze naše.

Nebudete Německo a Evropu kontrolovat prostřednictvím energií.“

Všechno na Západě spekuluje, že Rusové by mohli zničená potrubí

Američanům oplatit podobnou mincí a například na oplátku

přestřihnout internetové kabely mezi Evropou a Amerikou. Toto je

však uvažování „podle sebe soudím tebe“. Pokud by Rusové přijali

tento typ eskalace (což je málo pravděpodobné), mají také

elegantnější možnosti. Například kdesi ve vietnamské či africké

džungli by se mohl objevit nějaký kontejner s laserovým dělem, ze

kterého by někdo, zřejmě z nějakého domorodého kmene,

znefunkčnil americkou družici, a shodou náhod, právě takovou, která

létá i přes Ukrajinu.

Ale nejspíš to bude jinak. Karma může zafungovat i zcela jiným

způsobem. Není pochyb, že toto je pouze začátek řetězu příčin a

následků, který se začne od nové reality odvíjet.

Zbědačením Evropy si ji Američané nezískají

Evropská ekonomika v důsledku nedostatku energií a jejich vyšší

ceny fatálně ztratí tempo, její část nenávratně padne, zvýší se

závislost Evropy na americkém dovozu energie. To vše ovšem je

dvousečná zbraň.

Evropské obyvatelstvo zvyklé na určitý standard velmi silně pocítí

změnu své životní úrovně. A bude se radikalizovat: část obyvatelstva

bude stále věřit propagandě, že za všechno může Putin a zůstanou
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protiruští, ačkoli to nedává žádnou logiku - jenže na logice, bohužel,

v případě veřejného mínění až tak nezáleží. Vždyť jakou logiku měla

verze, že Rusové sestřelili let MH17, jakou logiku měli výmysly o

chemických zbraních Saddáma Husajna, Muammara Kaddáfího či

Bašára Asada? Je to smutné, ale je to jednoduše tak: některé ovečky

konzumují své mainstreamové krmivo, logika-nelogika.

Jenže stále více bude ty, kteří budou chápat pravou příčinu věci. Ne

že by na ně přestala účinkovat propaganda, ale oni to pocítí na

vlastní kůži, a to je pro většinu lidí nejlepší argument. Pozice

amerického globálního teroristy v Evropě se zhorší. Se zhoršenou

ekonomickou situací budou evropské vlády padat a budou nahrazeny

jinými, někde i takovými, které nebudou Američanům vyhovovat.

Evropa nebude pod kontrolou Rusů (což je také dobře), ale je dost

možné, že bude méně i pod kontrolou USA.

A na východě se bude dít to jediné, co přichází v úvahu. Rusko prostě

nemůže přehrát. Dosud to nedělali jako Američané, metodou spálené

země; šetřili infrastrukturu, města, civilní obyvatelstvo. Ale pokud to

nepůjde jinak, tak nepochybně budou postupně odhazovat rukavice.

Oni neustoupí, protože nemohou. A Američané? Zprávu o majáku už

dostali mnohokrát… Jsou to hráči pokeru, budou se snažit mít

kamenný výraz tváře až do poslední chvíle, ale čelící své vlastní

záhubě iu nich možná převládne pud sebezáchovy. Doufejme…

Dokud nelétají rakety s jadernými hlavicemi, šance tady stále je.

PS Euroratlíci a eurotajtrlíci svorně vykřikují zpoza plotu, že oni ta

referenda nikdy neuznají. Je to zhruba tak důležité, jako kdyby

kuchař v podpalubí křižníku zmíněného v úvodu tohoto článku

neuznal ten zmíněný maják.
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Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v
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